
Svar på interpellation ”ang inställt 
idrottsting” 
 
Tack för din interpellation. 
En av våra vägar att kommunicera med föreningarna i kommunen har varit idrottstinget. Tinget har 
funnits under en tid, under en form och med ett syfte. 
Tiderna förändras och kanske är problemet med årets Ting en signal på detta. 
Jag blev, precis som du, tagen på sängen när jag nåddes av nyheten att idrottstinget 2014 ställdes in.  
Nu under våren kommer jag att tillsätta en utredning som skall visa hur framtiden skall se ut för 
idrottstinget. Den bör presenteras för berörd nämnd i februari 2015.  
 
Dina fyra frågor. 

1- Jag tycker, precis som du, att det är viktigt med motion och idrott och även samverkan 
mellan föreningarna och kommunen. 

2- Det är 24,000 :- frågan. Jag kan inte svara på det. Våra medarbetare har försökt att göra en 
snabb analys, som du också har fått samtidigt med mig. Där man säger 3 saker. A- Många 
föreningar tycker att det löpande fungerar bra med kommunen, B-Föreningarna har inte tid 
att lägga sin dyrbara fritid på att prata om framtid och C-Det har bildats en (informell) 
idrottsallians.  

3- Naturligtvis kan det vara så att man har varit missnöjd med tidigare ting. 
4- För det första måste jag säga att det inte finns någon brist på respekt för våra ideellt 

arbetande medborgare. Dialogen mellan kommunen och fritidssektorn (i brist på bättre 
uttryck) kommer, hoppas jag att stärkas genom att dels Tinget får en tydligare roll och att 
den informella idrottsallians som alldeles nyligen bildades på initiativ av föreningarna 
kommer att få en fastare form och få en tydligare roll den med. 

 
 
Med vänlig hälsning 
Fredrik Sneibjerg 
Ordförande Kultur- & Fritidsnämnden. 
 


